
 

 

 

 

 

 

 Referat fra  ordinær generalforsamling I AB Møllebækparken – 

afdeling III 
 
I henhold til orienteringsskrivelse afholdtes generalforsamlingen 20. juni 2020 kl. 14.00 i 
fælleshuset med følgende dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent. 
2. Bestyrelsens og administrators beretning for det forløbne år. 
3. Forelæggelse af det af bestyrelsen godkendte årsregnskab for 2019 og bestyrelsens forslag 
til        
    værdiansættelse, samt godkendelse af årsregnskab og værdiansættelse – regnskab er 
udsendt tidligere 
4. Fremlæggelse og godkendelse af budget for indeværende regnskabsår, herunder beslutning 
om 
    boligafgiften – revideret budget er vedlagt. 
5. Indkomne forslag. 
    Forslag, der skal behandles på generalforsamlingen, er indleveret inden den oprindelige 
frist.   
    -Bestyrelsen stiller det tidligere udsendte forslag om afskaffelse af foreningens vedtægter 
§6, stk.4, 
    da andelsbeviser ikke længere har noget praktisk formål. Vi skal gøre opmærksom på, at 
vedtagelse af  
    dette forslag kræver deltagelse af og/eller fuldmagter fra 2/3 af foreningens medlemmer. 
    -Bestyrelserne stiller det tidligere udsendte forslag til ændring af Grundejerforeningens 
Husorden. 
6. Valg til bestyrelse 
    a) valg af formand – Anette L. Winther er ikke på valg – blev genvalgt sidste år for en 2-årig 
periode 
    b) valg af bestyrelsesmedlemmer – 
        Jesper Andersen er ikke på valg – blev genvalgt sidste år for en 2-årig periode  
        Aron Schytt er på valg i år                          
        An Ekasit Golubov er også på valg i år – er villig til genvalg 
7.  Valg af et menigt medlem til bestyrelsen i GF Møllebækparken. 
8.  Valg af administrator. Kringelholm/LouAdvokater er villige til genvalg. 
9.  Valg af revisor. PWC Revision, Hillerød, er villig til genvalg. 
10. Valg af foreningens repræsentanter til generalforsamlingen i GF Møllebækparken. 
11. Eventuelt. 
 
Formand Anette L. Winther bød velkommen i fælleshuset 
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Ad. 1 Valg af dirigent 

 
Anette L. Winther foreslog Ole Jørgensen fra administrationen, som dirigent og referent. Dette 
blev enstemmigt vedtaget. Ole Jørgensen orienterede om, at generalforsamlingen vil blive 
optaget på Oles mobiltelefon og vil naturligvis blive slettet, når referat fra dette møde er 
afsluttet.  
 
Ole konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, samt at der var 16 
stemmeberettigede, incl. fuldmagter. Generalforsamlingen blev derfor erklæret 
beslutningsdygtig til at behandle og vedtage regnskaber m.m., samt at behandle og evnt. 
vedtage punkt 5 i indkaldelsen. 
 

Nærværende referat er ikke en ordret gengivelse af det passerede, men alene en ekstrakt, der 
gengiver de væsentlige synspunkter og beslutninger. 

 

Ad 2. Bestyrelsens og administrators beretning 

 
Denne aflægges samlet for alle fire foreninger og er vedhæftet dette referat. Formanden 
oplæste beretningen. Administrator roste foreningen for det flotte energimærke, som 
fastholdes på B. Formanden Anette, oplyste, at der nu er et energimærke for hver lejlighed. 
Nogle enkelte lejligheder har endda energimærke A – det er nogle af dem, der har lejligheder 
på alle sider.  
Herefter var der ikke yderligere bemærkninger til beretningen, som blev godkendt. 
 
Ad. 3 Godkendelse af årsregnskab 
 
Ole Jørgensen gennemgik herefter det udsendte regnskab.  
Ole bemærkede til posten andre indtægter, at nogle af indtægterne kommer fra beboeres 
manglende deltagelse i de fælles arbejdsdage. Jeres vedtægter er således, at hvis man, som 
andelshaver, har deltaget i mindst en arbejdsdag om året, modtager man kr. 600,- retur. 
Næste punkt var foreningens løbende vedligeholdelse, som er meget høj i 2019. Dette skyldes 
den store vandskade, I har haft i blokken nr. 49-53. Selve drænet er i året 2019 
omlagt/udbedret, men der mangler stadig de indvendige udbedringer. Disse udgifter kommer 
med i 2020. Foreningen har likviditet til dette. De samlede administrationsomkostninger er 
faldet noget i forhold til 2018. Der er samlede renteudgifter på ca. kr. 791.000, - på de to 
kreditforeningslån, samt jeres banklån. Lånet, som I afdrager på, har en fastrente til 2025. 
Lånet uden afdrag har her pr. 1. april 2020 fået en ny og lavere rente – en såkaldt minusrente, 
der reguleres igen om 5 år. 
Der var bemærkninger til posten med note 11 - anden gæld. Beløbet på kr. 321.875,- er det 
beløb, som entreprenøren har skrevet faktura på i 2019 vedr. omfangsdrænet, men først har 
fået udbetalt i 2020. 
På side 19 – sidste side kan vi se foreningens andelsværdier. I kan se at ”prisen” på den 
indskudte andelskrone er steget fra kr.1,381 til kr.1,409. Disse stigninger skyldes, at I 
nedbringer gælden på jeres lån 
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Herefter var der ikke flere bemærkninger. Regnskab og andelskronen blev enstemmigt 
vedtaget. 
 

Ad. 4 Fremlæggelse og godkendelse af forslag til budget. 

 
Ole Jørgensen gennemgik herefter det tidligere udsendte forslag til budget for året 2020. 
Under udgifter er der en væsentlig post, I skal være opmærksomme på. Jeres 
kreditforeningslån på kr. 12.000.000 har pr. 1. april 2020 fået en ny rente – en såkaldt 
minusrente. Denne er i jeres tilfælde på -0,27% . Det betyder,  udgifter hvert år  til dette lån 
udgør ca. kr. 120.000,-  I nedbringer stadig gælden på det andet og største lån med ca. kr. 
558.000,- årligt. Ole orienterede om, at han efter sommer vil tage kontakte til  Realkredit 
Danmark, med henblik på at få nedsat den bidragssats, I betaler. Den er meget høj. Vi har 
også afsat kr. 170.000,- til reparation indvendig fra den store vandskade ved nr. 49-53. Så har 
bestyrelsen foreslået, at boligafgiften nedsættes månedligt med mellem kr. 230,- til kr. 160,- 
første gang pr. 1. august 2020. 
Der blev spurgt til, hvor stor foreningens kassekredit er. Det er den, som vi har betalt 
vandskaderne med, sammen med det nye lån, vi optog i december/januar. Formand og 
administrator oplyser, at kreditten er på kr. 400.000. 
Efter nogle enkelte bemærkninger blev budget 2020 vedtaget. 
 

Ad 5. Indkomne forslag 

 
Bestyrelsen har fremsendt ændring af foreningens vedtægter § 6, stk. 4 om afskaffelse af 
Andelsbeviser, samt ny husorden. Efter en kort orientering om vedtægtsændringen fra 
administrator og formand blev det fremsendte forslag vedtaget med alle  repræsenterede  
stemmer.  
Formanden gennemgik forslaget, der omfatter ændring/ tilretning af Husordenens punkt 2, 5 
og 7. Alle stemte for de fremlagte ændringer. 
 

Ad 6. Valg til bestyrelsen 

 
Valg af formand – Anette L. Winther er ikke på valg – blev genvalgt sidste år for en 2-årig 
periode. 
  
Valg af bestyrelsesmedlemmer  
 

Jesper Andersen er ikke på valg – blev genvalgt sidste år for en 2-årig periode   
 
An Ekasit Golubov er på valg i år – Blev genvalgt med applaus. 
 
Aron Schytt har ønsket at trække sig fra bestyrelsen. 
I stedet blev Anne-Grethe Zachariassen nr. 37 valgt, som medlem af bestyrelsen, med stor 
applaus. 
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Bestyrelsen er herefter: 

 
Formand: Anette L. Winther nr. 49 
 
Bestyrelsesmedlemmer: 
 
An Ekasit Golubov nr. 75 
 
Jesper Andersen nr. 59 
 
Anne-Grethe Zachariassen nr. 37 
 

 

7.Valg af menigt medlem af grundejerforeningen. 

 
Nuværende medlem af, og formand for, den fælles grundejerforening Jesper Andersen blev 
valgt igen, med applaus, til at repræsentere afdeling 3. 
 
8 Valg af administrator: 

 
Louadvokater, Carlsbergvej 32D, 3400 Hillerød blev genvalgt 
 

9. Valg af revisor 

 
Administrator orienterede om samarbejdet PWC, som han syntes fungerede meget 
tilfredsstillende. 
PWC blev genvalgt. 
 
10. Valg af foreningens repræsentanter til den Generalforsamlingen i 

grundejerforeningen 

 
Anette orienterede om dette punkt, der har baggrund i Corona regler. Disse er ændret nu, så 
alle tilstedeværende blev inviteret med til generalforsamlingen i Grundejerforening nu i dag kl. 
15.30. 
 
11. Eventuelt 

 
Der blev spurgt til, hvorfor der ikke var flagstang i bebyggelsen. Anette orienterede om, at der 
tidligere havde været et forslag fremme, men det faldt, da man ikke kunne finde nogen til at 
”passe flaget”. Efter en god debat blev forsamlingen enige om at videregive opgaven til 
bestyrelsen. 
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Således passeret  
 
Som referent og dirigent 
 
 
 
 
……………………………………………… 
Ole Jørgensen  
 
 
 
Fra afdelingen 
 
 
 
………………………………….  ……………………………………….. 
Anette L. Winther  An Ekasit Golubov 
 
 
 
 
 
 
……………………………………..  …………………………………………. 
Jesper Andersen  Anne-Grethe Zachariassen 
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 Referat fra  ordinær generalforsamling I AB Møllebækparken – 



afdeling III 
 
I henhold til orienteringsskrivelse afholdtes generalforsamlingen 20. juni 2020 kl. 14.00 i 
fælleshuset med følgende dagsorden: 
 



1. Valg af dirigent. 
2. Bestyrelsens og administrators beretning for det forløbne år. 
3. Forelæggelse af det af bestyrelsen godkendte årsregnskab for 2019 og bestyrelsens forslag 
til        
    værdiansættelse, samt godkendelse af årsregnskab og værdiansættelse – regnskab er 
udsendt tidligere 
4. Fremlæggelse og godkendelse af budget for indeværende regnskabsår, herunder beslutning 
om 
    boligafgiften – revideret budget er vedlagt. 
5. Indkomne forslag. 
    Forslag, der skal behandles på generalforsamlingen, er indleveret inden den oprindelige 
frist.   
    -Bestyrelsen stiller det tidligere udsendte forslag om afskaffelse af foreningens vedtægter 
§6, stk.4, 
    da andelsbeviser ikke længere har noget praktisk formål. Vi skal gøre opmærksom på, at 
vedtagelse af  
    dette forslag kræver deltagelse af og/eller fuldmagter fra 2/3 af foreningens medlemmer. 
    -Bestyrelserne stiller det tidligere udsendte forslag til ændring af Grundejerforeningens 
Husorden. 
6. Valg til bestyrelse 
    a) valg af formand – Anette L. Winther er ikke på valg – blev genvalgt sidste år for en 2-årig 
periode 
    b) valg af bestyrelsesmedlemmer – 
        Jesper Andersen er ikke på valg – blev genvalgt sidste år for en 2-årig periode  
        Aron Schytt er på valg i år                          
        An Ekasit Golubov er også på valg i år – er villig til genvalg 
7.  Valg af et menigt medlem til bestyrelsen i GF Møllebækparken. 
8.  Valg af administrator. Kringelholm/LouAdvokater er villige til genvalg. 
9.  Valg af revisor. PWC Revision, Hillerød, er villig til genvalg. 
10. Valg af foreningens repræsentanter til generalforsamlingen i GF Møllebækparken. 
11. Eventuelt. 
 
Formand Anette L. Winther bød velkommen i fælleshuset 
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Ad. 1 Valg af dirigent 



 
Anette L. Winther foreslog Ole Jørgensen fra administrationen, som dirigent og referent. Dette 
blev enstemmigt vedtaget. Ole Jørgensen orienterede om, at generalforsamlingen vil blive 
optaget på Oles mobiltelefon og vil naturligvis blive slettet, når referat fra dette møde er 
afsluttet.  
 
Ole konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, samt at der var 16 
stemmeberettigede, incl. fuldmagter. Generalforsamlingen blev derfor erklæret 
beslutningsdygtig til at behandle og vedtage regnskaber m.m., samt at behandle og evnt. 
vedtage punkt 5 i indkaldelsen. 
 



Nærværende referat er ikke en ordret gengivelse af det passerede, men alene en ekstrakt, der 
gengiver de væsentlige synspunkter og beslutninger. 



 



Ad 2. Bestyrelsens og administrators beretning 



 
Denne aflægges samlet for alle fire foreninger og er vedhæftet dette referat. Formanden 
oplæste beretningen. Administrator roste foreningen for det flotte energimærke, som 
fastholdes på B. Formanden Anette, oplyste, at der nu er et energimærke for hver lejlighed. 
Nogle enkelte lejligheder har endda energimærke A – det er nogle af dem, der har lejligheder 
på alle sider.  
Herefter var der ikke yderligere bemærkninger til beretningen, som blev godkendt. 
 
Ad. 3 Godkendelse af årsregnskab 
 
Ole Jørgensen gennemgik herefter det udsendte regnskab.  
Ole bemærkede til posten andre indtægter, at nogle af indtægterne kommer fra beboeres 
manglende deltagelse i de fælles arbejdsdage. Jeres vedtægter er således, at hvis man, som 
andelshaver, har deltaget i mindst en arbejdsdag om året, modtager man kr. 600,- retur. 
Næste punkt var foreningens løbende vedligeholdelse, som er meget høj i 2019. Dette skyldes 
den store vandskade, I har haft i blokken nr. 49-53. Selve drænet er i året 2019 
omlagt/udbedret, men der mangler stadig de indvendige udbedringer. Disse udgifter kommer 
med i 2020. Foreningen har likviditet til dette. De samlede administrationsomkostninger er 
faldet noget i forhold til 2018. Der er samlede renteudgifter på ca. kr. 791.000, - på de to 
kreditforeningslån, samt jeres banklån. Lånet, som I afdrager på, har en fastrente til 2025. 
Lånet uden afdrag har her pr. 1. april 2020 fået en ny og lavere rente – en såkaldt minusrente, 
der reguleres igen om 5 år. 
Der var bemærkninger til posten med note 11 - anden gæld. Beløbet på kr. 321.875,- er det 
beløb, som entreprenøren har skrevet faktura på i 2019 vedr. omfangsdrænet, men først har 
fået udbetalt i 2020. 
På side 19 – sidste side kan vi se foreningens andelsværdier. I kan se at ”prisen” på den 
indskudte andelskrone er steget fra kr.1,381 til kr.1,409. Disse stigninger skyldes, at I 
nedbringer gælden på jeres lån 
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Herefter var der ikke flere bemærkninger. Regnskab og andelskronen blev enstemmigt 
vedtaget. 
 



Ad. 4 Fremlæggelse og godkendelse af forslag til budget. 



 
Ole Jørgensen gennemgik herefter det tidligere udsendte forslag til budget for året 2020. 
Under udgifter er der en væsentlig post, I skal være opmærksomme på. Jeres 
kreditforeningslån på kr. 12.000.000 har pr. 1. april 2020 fået en ny rente – en såkaldt 
minusrente. Denne er i jeres tilfælde på -0,27% . Det betyder,  udgifter hvert år  til dette lån 
udgør ca. kr. 120.000,-  I nedbringer stadig gælden på det andet og største lån med ca. kr. 
558.000,- årligt. Ole orienterede om, at han efter sommer vil tage kontakte til  Realkredit 
Danmark, med henblik på at få nedsat den bidragssats, I betaler. Den er meget høj. Vi har 
også afsat kr. 170.000,- til reparation indvendig fra den store vandskade ved nr. 49-53. Så har 
bestyrelsen foreslået, at boligafgiften nedsættes månedligt med mellem kr. 230,- til kr. 160,- 
første gang pr. 1. august 2020. 
Der blev spurgt til, hvor stor foreningens kassekredit er. Det er den, som vi har betalt 
vandskaderne med, sammen med det nye lån, vi optog i december/januar. Formand og 
administrator oplyser, at kreditten er på kr. 400.000. 
Efter nogle enkelte bemærkninger blev budget 2020 vedtaget. 
 



Ad 5. Indkomne forslag 



 
Bestyrelsen har fremsendt ændring af foreningens vedtægter § 6, stk. 4 om afskaffelse af 
Andelsbeviser, samt ny husorden. Efter en kort orientering om vedtægtsændringen fra 
administrator og formand blev det fremsendte forslag vedtaget med alle  repræsenterede  
stemmer.  
Formanden gennemgik forslaget, der omfatter ændring/ tilretning af Husordenens punkt 2, 5 
og 7. Alle stemte for de fremlagte ændringer. 
 



Ad 6. Valg til bestyrelsen 



 
Valg af formand – Anette L. Winther er ikke på valg – blev genvalgt sidste år for en 2-årig 
periode. 
  
Valg af bestyrelsesmedlemmer  
 



Jesper Andersen er ikke på valg – blev genvalgt sidste år for en 2-årig periode   
 
An Ekasit Golubov er på valg i år – Blev genvalgt med applaus. 
 
Aron Schytt har ønsket at trække sig fra bestyrelsen. 
I stedet blev Anne-Grethe Zachariassen nr. 37 valgt, som medlem af bestyrelsen, med stor 
applaus. 
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Bestyrelsen er herefter: 



 
Formand: Anette L. Winther nr. 49 
 
Bestyrelsesmedlemmer: 
 
An Ekasit Golubov nr. 75 
 
Jesper Andersen nr. 59 
 
Anne-Grethe Zachariassen nr. 37 
 



 



7.Valg af menigt medlem af grundejerforeningen. 



 
Nuværende medlem af, og formand for, den fælles grundejerforening Jesper Andersen blev 
valgt igen, med applaus, til at repræsentere afdeling 3. 
 
8 Valg af administrator: 



 
Louadvokater, Carlsbergvej 32D, 3400 Hillerød blev genvalgt 
 



9. Valg af revisor 



 
Administrator orienterede om samarbejdet PWC, som han syntes fungerede meget 
tilfredsstillende. 
PWC blev genvalgt. 
 
10. Valg af foreningens repræsentanter til den Generalforsamlingen i 



grundejerforeningen 



 
Anette orienterede om dette punkt, der har baggrund i Corona regler. Disse er ændret nu, så 
alle tilstedeværende blev inviteret med til generalforsamlingen i Grundejerforening nu i dag kl. 
15.30. 
 
11. Eventuelt 



 
Der blev spurgt til, hvorfor der ikke var flagstang i bebyggelsen. Anette orienterede om, at der 
tidligere havde været et forslag fremme, men det faldt, da man ikke kunne finde nogen til at 
”passe flaget”. Efter en god debat blev forsamlingen enige om at videregive opgaven til 
bestyrelsen. 
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Således passeret  
 
Som referent og dirigent 
 
 
 
 
……………………………………………… 
Ole Jørgensen  
 
 
 
Fra afdelingen 
 
 
 
………………………………….  ……………………………………….. 
Anette L. Winther  An Ekasit Golubov 
 
 
 
 
 
 
……………………………………..  …………………………………………. 
Jesper Andersen  Anne-Grethe Zachariassen 
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 LtIXv5+lZRRXwjO47GX5X9dYvS62Rk4HhxCXaYICDkQ=


 
WoN7S6noVkV940lQKhEdb7x9+Qwb6SQqi13snTcnTB2mEdvb9arpWuPmGKmvTUqf8f8z6GiM61E2
3c3d86V/wUJgPCncKwp5BMqn0LsyO4pqFI18pkafuQuTg1UkClmSUTTUBiOGy1nZTK8lgFGto/r2
kKy8daLoQhUhsBTNc8jIiwTm5u77g/iAoy+aDdx3phtrAPgacFHps6qCIyeoEX4dgwzufkoHWqhN
CH8mnn7IPBZxpSteWLLzG1DVaR0M0SXdoVzdf1f5ORlVcN0we7I9lZCWzty69kE84hZkmnhX43mX
k8b3QddGNuv9Ru4nYvKZMq1u7F18OPUimrPESA==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzgzLjAuNDEwMy4xMTYgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  challenge -1624684675642314180
  hashsumB 82aa616bPPK240158343/SHA512/9B132E30FB1C24404D8C1A9F4697097EC78A2B8FAB89EDC5D21782BC889C3508A5996C46F90A5838F9F6A26F700131218E97889CC309FF9EAF20AEB480660991
  TimeStamp MjAyMC0wNy0xNSAxMTozNDozNCswMjAw




  
 
 
 
 
 
 tcm5cjeDKrSQ67oj7md23JP3SscBJoTUQU20nSlVWV8=


 
fqOrHT4CjoeJTR45zImu7v5W4CH8nU18+JB0o9zg3mvD4F4f5ur3TprRqibaaJDz+g1MlvUZxyS4
jCuJ94PhoqK90WSrV0CMwZSzRW0Oe3uMeZ58U1MokqYbQyRN0O4ZLGdghbRWwyAlV7DVY0JkjKNz
/BVv1l5pixzRNtIuoDYjrcp5NSO7wlvYe/8PGze4pslIty5R+H0LEVpd27ihbIoZ9KHQPwlEQ6xt
awMpX3erStJYPJBf7lut6+tJ7f6e5slb7LT6PDe5GbRiEOIdHIlSdSnJNJZFBmhuLdaXqv1/7v3I
e6EDu4Tpah5+jUqW06+O/+jGIMqubYx8QNVrUg==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKExpbnV4OyBBbmRyb2lkIDcuMDsgU00tVDgxMykgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzgzLjAuNDEwMy4xMDYgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  challenge -1630799170920150386
  hashsumB 82aa616bPPK240158343/SHA512/9B132E30FB1C24404D8C1A9F4697097EC78A2B8FAB89EDC5D21782BC889C3508A5996C46F90A5838F9F6A26F700131218E97889CC309FF9EAF20AEB480660991
  TimeStamp MjAyMC0wNy0xNSAxMDowMDo1NCswMjAw




  
 
 
 
 
 
 ieIOl9fwQyiIH577hPAbTLBt1nsmh2WkJsk+b2FFQvs=


 
Nwqf5hUA+MrMmMpq5eg5vwpIiJjsZ7HetMLnKn0p/UP+jYMW87FBTRZNMO3IkPr9UbH9V3tF+G3e
WHhWmBnMN6aYuDMc0uhiTVxllJgxaSlZRsaf2Bmy6ZImevH4lNkYjT1oLwXM9nXyQcDYoCsNmB2p
WiSFAcEEthdZvzCVTab339egzN9vAFwiNF7cbJFJ+O0SKbZWOLFIPy5V0Dm1JoJuW7UO35m9BBxk
gXqZwxOvt2ZS2IEveHzrW/ohv7mh5Kf9rz3U+3/CZkkYyhN3vLPn6M+gzlgQrUjrAB+qh1m77p7p
80gC9O5uIfsv+wMOz7kbFGaRXH/A1Lunvvszwg==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKExpbnV4OyBBbmRyb2lkIDEwOyBTQU1TVU5HIFNNLU45NzBGKSBBcHBsZVdlYktpdC81MzcuMzYgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBTYW1zdW5nQnJvd3Nlci8xMi4wIENocm9tZS83OS4wLjM5NDUuMTM2IE1vYmlsZSBTYWZhcmkvNTM3LjM2
  challenge 6189504636508015596
  hashsumB 82aa616bPPK240158343/SHA512/9B132E30FB1C24404D8C1A9F4697097EC78A2B8FAB89EDC5D21782BC889C3508A5996C46F90A5838F9F6A26F700131218E97889CC309FF9EAF20AEB480660991
  TimeStamp MjAyMC0wNy0xNSAxNTo1MzoyNyswMjAw




  
 
 
 
 
 
 a5rEmK6Pd8lPl6pB3nK7ieh5rSBdFbSI85h9fq4KHoQ=


 
D6zdCKzGXKW+mGeqlpUhlKi8WwkRSDXAAu6IlKCpCzZL8Rk57kERZPiMzfs+4DYE5davLIRg75BZ
PS4BdGHdxN3+p0Z1rHQDVjlbO0Y3WpH9/Atk5zQIRdI7S5leGTiWXvVbgJ+egCzQ/QyaHkWsJw9W
vpZaOs3Um1RTGBe29SP7XeX7sXbbJHse++1keBcRVscYhC34LaDomvAUArZaT14sNk83p+96bhbm
+G9iN0miAY9TLApPBTtaLZx1fMJCAfryCt5oPvxZ9HIgpi+6UJiBHO//1IBXKHlTo9dvF/XHeXv8
do59oUPhZ4qsVmYlWai27/RQKMJKOFULrqGmSw==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKGlQaG9uZTsgQ1BVIGlQaG9uZSBPUyAxM181XzEgbGlrZSBNYWMgT1MgWCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA1LjEuMTUgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBWZXJzaW9uLzEzLjEuMSBNb2JpbGUvMTVFMTQ4IFNhZmFyaS82MDQuMQ==
  challenge -578506574798977466
  hashsumB 82aa616bPPK240158343/SHA512/9B132E30FB1C24404D8C1A9F4697097EC78A2B8FAB89EDC5D21782BC889C3508A5996C46F90A5838F9F6A26F700131218E97889CC309FF9EAF20AEB480660991
  TimeStamp MjAyMC0wNy0xNyAxMzo0NjowMSswMjAw




  
 
 
 
 
 
 CHJOsbrFSRGHPvOTetcMfNRONEl6qV2n73miPLuOgis=


 
EWKU64XSvVSWeb2p03Z40hd22EPetNOUQUfadl4niUqB7c+4dIRHrwvAcerR2u8u6sRmzcjNIHIe
dhfrdyMdFWvQ7J2dPWz7npSgOaoMn3TdYARdj5c0GhNi9HQKiXkboPqo6Se8Y7OkaMGMjrbqCvu/
OQ4Kl0n/B4ZCQFvsDE3fCi7y9M+GcouY7ukbPSZACydLkZ0w9wB9os8L2qEzCE6kWssNXKVU10dB
R+cheyxDkW3AA/y/ixkSxpwj0HQ7de8N+TffMwTBR/rZmuSXiuSAcokNaXBdT/xr/lS5zt3G3K79
gAsoCx9/reThh6NbL7bVBag1k32qZ55j+KzYZA==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer ZXNpZ25hdHVyIERLIEFwUw==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzgzLjAuNDEwMy4xMTYgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  challenge 2696715577471723440
  hashsumB 82aa616bPPK240158343/SHA512/9B132E30FB1C24404D8C1A9F4697097EC78A2B8FAB89EDC5D21782BC889C3508A5996C46F90A5838F9F6A26F700131218E97889CC309FF9EAF20AEB480660991
  TimeStamp MjAyMC0wNy0xNSAxMDoyNzo0MSswMjAw
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